
 

 

       Výbor pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
zápis z jednání ze dne 20. 5. 2013 

 
 

Jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP (dále jen „výbor“) se uskutečnilo dne 
20. 5. 2013 v zasedací síni Nová Rada, 

 budovy Magistrátu hl. m. Prahy, jednání bylo zahájeno v 15:07 hod. a ukončeno v 16:15 
 hod. Jednání zahájila předsedkyně výboru Andrea Vlásenková, od 15:15 předala řízení 

výboru místopředsedovi Mgr. Albertu Kubištovi. 
 
 

Přítomní členové výboru: 
Andrea Vlásenková (odchod 15:15) 
Mgr. Nataša Šturmová  
Roman Petrus  
Mgr. Petr Bříza  
Mgr. Albert Kubišta (příchod 15:15) 
Mgr. Marta Semelová  
Mgr. Ivan Kabický (odchod 15:15) 
 
Bc. Nikola Smekalová (tajemnice) 
 
Nepřítomní členové výboru: 
Ing. Antonín Weinert, Csc.  
Mgr. Ludmila Štvánová 
 
 
Program: 
 

1)  Zahájení, schválení programu a volba ověřovatele zápisu 

2)  Schválení grantů v oblasti sportu a tělovýchovy 

3) Řešení situace ZŠ a MŠ Motol, Praha 5 

4) Řešení situace ve školské radě SOU U Krbu, Praha 10 

5) Změny zápisu v rejstříku škol a školských zařízení 

6) Změny zápisu zřizovacích listin 

7) Informace o úpravě rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2013 v kap. 04 – Školství, mládež a 

sport 

8) Informace o realizaci veřejných zakázek 

9) Informace k projektu Řemeslo žije 

10) Informace o Partnerství HMP při pořádání akcí v oblasti sportu  

11) Partnerství HMP při pořádání akcí ve volném čase dětí a mládeže 

12) Různé 

 

 



 

 

-----     -----     ----- 
Ad 1) 
Jednání výboru zahájila předsedkyně Výboru pro výchovu a vzdělávání Andrea Vlásenková, 
konstatovala, že výbor je usnášeníschopný a jako ověřovatelku zápisu určila Mgr. Semelovou. 
Předsedkyně Vlásenková předala řízení výboru místopředsedovi výboru Mgr. Kubištovi 
v 15:15 (Mgr. Kubišta vedl výbor od bodu č. 3). 
 
Předsedkyně Vlásenková navrhla bod č. 4 Schválení grantů v oblasti sportu a tělovýchovy 
předřadit jako bod č. 2. Radní Chudomelová navrhla vyškrtnout bod č. 9 Projednání Plánu 
rozvoje odborného školství, materiál bude opětovně předložen na příštím VVV ZHMP, do té 
doby mají členové čas na prostudování materiálu. 
 
Výbor souhlasí se změnami v programu a takto pozměněný program schvaluje. 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
            6  -   0     -  0 
 
 
Ad 2)  
Předsedkyně výboru předložila ke schválení granty v oblasti sportu a tělovýchovy. 
 
Výbor předložený materiál doporučuje Zastupitelstvu hl. m. Prahy ke schválení. 
 
Hlasování:  

pro - proti - zdržel se 
            6  -   0     -  0 
 
 
Ad 3) 
Radní Chudomelová se vyjádřila k řešení situace na ZŠ a MŠ Motol, Praha 5. Sdělila členům 
výboru, že konfliktní situace na škole narůstá a diskuzí nad problémy se situace doposud 
neuklidnila. K situaci se vyjádřil i pověřený vedením odboru SMS MHMP Ing. Košťál. Odbor 
v současnosti nemá nástroje, jak situaci na škole řešit. Začne šetření Pedagogicko  
psychologických poraden z Prahy 5, Prahy 8 a sociálního mediátora. Odbor chce tímto 
způsobem zjistit příčiny a na základě toho odvozovat důsledky.  
 
Ředitelka školy Mgr. Průchová kategoricky odmítla veškerá nařčení, stojí si za svým 
chováním a podnět ve stížnostech skupiny učitelek vidí v neuspokojení jejich osobních 
ambicí. Poukázala na fakt, že škola byla ve všech kontrolách, které na škole proběhly 
hodnocena pozitivně. Zástupkyně protistrany (Vaculová, Kučerová) upozornily na špatnou 
komunikaci ředitelky Mgr. Průchové, rozeštvávání kolektivu a zneužívání pracovního 
postavení. Zdůraznily, že tyto věci nemůže Česká školní inspekce ve svých kontrolách 
postřehnout.  
 
K problematice vystoupil JUDr. Ing. Miloslav Ludvík, MBA zastupitel hl. m. Prahy a ředitel 
FN Motol. Všechny relevantní instituce školou prošly a žádná pochybení nezjistily. Situace je 
podle něj v osobní rovině. Každá instituce funguje na principu nadřízenosti a podřízenosti, a 
pokud se někdo neumí s nastaveným systémem srovnat, může dát výpověď. V případě, že se 
některé učitelky cítí být šikanovány, měly by se obrátit na soud. 
 



 

 

Místopředseda výboru Mgr. Kubišta si také myslí, že věc je v osobní rovině. Obě strany by 
podle něj měly vytvořit kompromis.  
 
Výbor se seznámil se situací na ZŠ a MŠ Motol a vyčká na výsledky evaluací.  
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  0 
 
 
Ad 4) 
Na stížnost Mgr. Poláškové týkající se školské rady SOU U Krbu, Praha 10 odpověděla Ing. 
Chlupová, vedoucí oddělení krajského a soukromé školství SMS MHMP. Mgr. Polášková 
dostala výpověď z důvodu nadbytečnosti, stěžovat si začala až poté. Mgr. Polášková podala 
žalobu proti neplatnosti výpovědi, soud již proběhl a žaloba byla zamítnuta.  
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  0 
 
 
Ad 5) 
Odbor SMS MHMP předložil výboru k projednání změny zápisu v rejstříku škol a školských 
zařízení: 
 

• Bankovní akademie – Gymnázium, Střední odborná škola a Vyšší odborná škola, a. s., 
Vlkova 12, Praha 3 (tisk R-09495) 

• Základní škola Vokovice, Vokovická 3, Praha 6 (tisk R-09349) 
• Vyšší odborná škola a Střední umělecká škola Václava Hollara, Hollarovo náměstí 2, 

Praha 3 
• Vyšší odborná škola a Střední škola slaboproudé elektrotechniky, Novovysočanská 

48/280, Praha 9  
 
Výbor bere předložené změny na vědomí. 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  0 
 
 
Ad 6)  
Odbor SMS MHMP předložil výboru k projednání změny zřizovacích listin.  
 

• Dům dětí a mládeže Praha 4 – Hobby centrum 4, Bartákova 1200/4, Praha 4 (tisk Z-
1525) 

• Střední průmyslová škola zeměměřická, Pod Táborem 300, Praha 9 (tisk Z-1747) 
• Střední průmyslová škola na Proseku, Novoborská 2, Praha 9 (tisk Z-1748) 
• Základní škola při psychiatrické léčebně, Ústavní 91, Praha 8 

 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  0 
 
 



 

 

 
Ad 7)  
Odbor SMS MHMP navrhl úpravy rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2013 v kap. 04. – Školství, 
mládež a sport (tisky R-09481 a R-09709).  
 
Výbor bere předložené návrhy úprav rozpočtu na vědomí. 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  0 
 
 
Ad 8)  
Výboru byly předloženy informace o záměru realizovat veřejné zakázky: 
 

• DDM HMP – obnova areálu Stadionu mládeže – hlavní budova objektu, Na Kotlářce 
1, Praha 6, Domu dětí a mládeže hlavního města Prahy, Karlínské náměstí 7, Praha 8 
(tisk R-08522) 

• OA Hovorčovická P3 – rekonstrukce elektroinstalace, Obchodní akademie 
Hovorčovická, U Vinohradského hřbitova 3, Praha 3 (tisk R-09309) 

• SŠ a MŠ Aloyse Klara – rekonstrukce a přestavba objektu pro MŠ speciální 
Jasmínová, Praha 10 (tisk R-09741) 

 
Výbor bere předložené informace na vědomí. 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  0 
 
 
Ad 9) 
Výboru byl předložen materiál, týkající se projektu ŘEMESLO ŽIJE!  
 
Výbor bere předložený materiál na vědomí. 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  0 
 
 
Ad 10)  
Výboru byla předložena informace o Partnerství HMP při pořádání akcí v oblasti sportu. Mgr. 
Bříza, předseda Komise Rady hl. m. Prahy pro sport a tělovýchovu dal na vědomí, že materiál 
byl Komisí RHMP pro sport a tělovýchovu jednomyslně schválen. 
 
Výbor bere předloženou informaci na vědomí. 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  0 
 
 
 
 
 



 

 

Ad 11) 
Výboru byl předložen materiál Partnerství HMP při pořádání akcí ve volném čase dětí a 
mládeže. 
 
O materiálu bylo hlasováno jako o dvou částech. 
 
První část (žadatelé): 
GENESY s. r. o., Alfa Beta production s. r. o., Nadační fond Karla Hartiga, ZO Českého 
svazu chovatelů Praha Újezd nad lesy, Český svaz chovatelů Městská organizace Praha, 
Český sport 21 o. s. 
  
Výbor schvaluje Partnerství pro tyto žadatelé ve výši návrhu radní. 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             5 -   0     -  0 
 
Druhá část (žadatel): 
Dokumenty, mládež & společnost, o. s. 
 
Výbor neschvaluje Partnerství pro tohoto žadatele. 
 
Hlasování:         pro - proti - zdržel se 
             3 -   1    -  1 
 
 
Ad 12)  
Zástupci za MČ Prahu 19 požádali radní Chudomelovou o investiční dotaci na rozšíření 
kapacit základního školství. Městská část Praha 19 se již od roku 2005 potýká s neustálým 
nárůstem počtu obyvatel a s tím spojenou potřebou navýšení školských kapacit.  Z aktuálně 
zpracované demografické studie vyplývá alarmující skutečnost, že počet dětí ve věku školní 
docházky se po roce 2016 zdvojnásobí.  
 
Radní Chudomelová počítá s tím, že by se pro příští rok měly vyčlenit peníze na základní 
školy pro městské části, kde enormně narostli obyvatelé. 
 
Příští řádné jednání Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP se uskuteční 17. 6. 2013 od 
15:00 hod. v zasedací síni Nová Rada. 
 
 
………………………………. 
Mgr. Albert Kubišta, místopředseda Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 
 
 
 
……………………………….. 
Mgr. Marta Semelová, ověřovatelka zápisu 
 
 
 
………………………………. 
Bc. Nikola Smekalová, tajemnice Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP 


	Přítomní členové výboru:



